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Hilversum, 18 januari 2021 

Aan: College van B&W 

Betreft: Van het gas af in het oude postkantoor 

Geacht college, 

Vandaag berichtte de Volkskrant dat ‘van het gas af ‘ moeilijker is dan gedacht. Recent hebben we 

met u van gedachten gewisseld over deze opgave en de betekenis hiervoor voor Hilversum (de 

transitievisie warmte). Dat van het gas af moeilijk is blijkt wel uit de cijfers van de Volkskrant voor 

Nederland, sinds 2018 is dat nog maar bij 206 woningen gelukt in Nederland. 

Tijdens de commissie gaf u aan dat het ook in Hilversum een weg van de lange adem zal zijn. Wij 

begrijpen dat voor de bestaande bouw. Maar voor nieuwbouw en herbouw zou dat volgens ons toch 

een eenvoudiger opgave moeten zijn. In de commissie hebben we u gevraagd hoe het kan dat de 

woningen die nu worden gebouwd in het oude postkantoor niet van het gas af worden ontwikkeld 1. 

Deze vraag is in de hectiek van de vergadering niet duidelijk beantwoord. Daarom stellen wij u de 

volgende vragen: 

- Waarom zijn de nieuwbouwwoningen die nu worden ontwikkeld in het oude postkantoor 

niet gasloos? 

- Hoe verhoudt dit zich tot eisen in het bouwbesluit? 

- Heeft u gebruik gemaakt van de uitzonderingsmogelijkheden en zo ja, op welke gronden en 

onder welke voorwaarden? 

 

 

                                                           
1 https://www.woneninhetpostkantoor.nl/sites/default/files/downloads/2020-07/tbvo-200618-to-
appartementen-hilversum.pdf 


